
Styremøte i Kolsås Vel, Juni 2018 
Dato/Tid/Sted: 05.06.2018, 19002100, Linje 9 
Til stede: Terje, John, Magnar, Olve, Yngve 
 
1. Valg av nestleder 
 
Det har oppstått et behov for å peke ut en nestleder i vellet. Olve ble valgt ved akklamasjon. 
 
2. Friområder 
 
Magnar har funnet en oversikt over reguleringsplaner og kart for bl.a. friområder i vellet. Vi 
hadde en lang og god gjennomgang av disse kartene. Her er noen av ideene som dukket 
opp underveis: 
 
Vi må fremme bruk av ordet Kolsåsparken. I dag kan f.eks. skoler sende ut skriv om at 
"barna møtes ved Lensmansjordet" istedenfor å bruke navnet på selve parken. 
Omregulering til en park var et strategisk grep som ble gjort på en tid hvor området var truet 
av utbygging. Det er viktig at vi både bruker navnet og parken. Kolsåsparken er forøvrig en 
av ganske få (18 stk.) parker i Bærum (søk på "Parker i Bærum" 
https://www.baerum.kommune.no/tjenester/naturkulturogfritid/parkerogfriomrader2/parke
neibarum/parkeneibarum/ ) 
 
Samlet har vi allerede en del lokalkunnskap om historie, bruk og tilstand på diverse områder 
i vellet, men det er muligens et behov for å dra på befaring til enkelte steder. Kanskje vi også 
kan få hjelp av lokalhistorikere for å få en bedre oversikt over verdier og begrensninger? 
 
Man kan se at tiltak som f.eks. bord og benker satt på strategiske steder kommer beboere til 
gode. Her kan vi bidra med forslag til nye tiltak overfor kommunen. 
 
Det er enkelt områder, feks "urskogen" langs bekken på nordsiden av Bærumsveien, som 
med fordel kan beskrives slik at andre får lyst til å oppsøke området for turgåing. Dette bør 
bli en artikkel på hjemmesiden. 
 
Et forslag om enkle orienteringsposter på vellets områder ble også diskutert. 
 
Vi er litt usikre på hva vi kan bruke denne informasjonen til. Magnar følger opp, og vi andre 
kan bidra med ideer til neste møte. 
 
3. Vellets rolle og arbeidsform 
 
Ifb.Hammerbakkensaken, men også idrettsparken på Rud, var det naturlig å ta en diskusjon 
om vellets rolle og arbeidsform. 
 
Vi hadde en lengre diskusjon, og her er noen av punktene som dukket opp: 
 

● skal vi først og fremst for medlemmene våre, eller for alle beboere i vellet? 
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● vi er en høringsinstans. I hvilke saker skal vi mene noe, og hvor skal vi bare 
oppfordre til engasjement? 

● engasjerte vi oss i Hammerbakkensaken på riktig måte? 
● er vår rolle først og fremst å være nøktern informasjonsformidler begge veier? Og 

bidra med lokalinformasjon? 
● vi må være bevisst på vår rolle 
● ting må vurderes fra sak til sak 
● medlemmer og felles interesse for vellet 
● prøve å unngå at saker som bare ruller 
● hva gjør de andre vellene? 

 
Som påtroppende nestleder er det naturlig at Olve følger opp denne saken i samarbeid med 
kasserer og velveteran, John. Kan man utforme noen retningslinjer for vår rolle og 
arbeidsform? 
 
4. Konkrete planer for plassering av friidrettsarenaen på Rud 
 
Terje oppsummerer: I 2016 kom det et politisk vedtak om at friidrettsarenaen skal flyttes til 
Rud. Det er tilsynelatende akseptert. Striden står først og fremst om plassering ifht. naboers 
ønsker (først og fremst Hauger Park Boligsameie og beboere på Kjonejordet). 
 
Bærum Idrettsråd (BIR) har utarbeidet et forslag og dimensjonering som samsvarer godt 
med beboernes ønsker. Tyrving har alene utarbeidet et eget forslag, begrunnet med 
vindforholdene (basert på nye målinger), men med en plassering og dimensjonering som 
beboerne ikke ønsker. Terje viste frem og diskuterte de to planene på møtet. 
 
Et moment som ble diskutert var at beboerne, selv etter å ha vist et engasjement og 
interesse for saken, systematisk har blitt holdt utenfor diskusjonene om plassering. Beboere 
har ikke fått informasjon eller blitt invitert til dialog, mens Tyrving har sittet ved styrebordet 
hele tiden. 
 
Hauger Park Boligsameie har skrevet en uttalelse hvor de støtter BIR sitt forslag, og de 
ønsker at Kolsås Vel gjør det samme. Vi ble enige om at Terje sender mer informasjon per 
epost og at vi forsøker å ta en beslutning der. 
 
Vi bør lage en sak om dette på hjemmesiden. 
 
5. Saker vi ikke rakk å diskutere 
 

● Yngve hadde et par punkter om trafikksikkerhet 
● Referat fra formannskapsmøtet? 

 
6. Neste møte 
Tirsdag 21. august 2018, kl 19.00  21.00, Linje 9 
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